
 

 

 

 

Tarnów, 23 grudnia 2024 r. 

KRM.0003.197.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XII sesji Rady Miejskiej 19 grudnia 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Józef Gancarz złożył następujące 
wnioski: 

1. W nawiązaniu do odpowiedzi, jaką radny uzyskał na wniosek (KRM.0003.177.2024) z poprzedniej 
sesji dotyczący terenu po byłej Pralfie, radny uważa, że należy wykorzystać możliwości miasta, 
aby ten teren był wykaszany, ponieważ szpeci krajobraz tego miejsca. 

2. Poruszył trudny temat, który może być rozwiązany wyłącznie na poziomie Prezydenta Miasta, 
jako właściciela GMT, oraz na poziomie Burmistrza Gminy Żabno, Wójta Gminy Lisia Góra oraz 
Burmistrza Dąbrowy Tarnowskiej. Chodzi o tereny na wysokości ulicy Wiśniowej w dzielnicy Krzyż 
(po stronie północnej ulicy Wiśniowej, aż to terenów Lisiej Góry od strony wschodniej, które 
graniczą z ciągiem komunikacyjnym Tarnów-Lisia Góra), na których są problemy z wykonaniem 
kanalizacji do domów, które tam powstają. Infrastruktura na tym terenie należy do spółki Lisia 
Góra natomiast teren należy do GMT. Radny w ostatnim czasie brał udział w kilku interwencjach 
na wysokości wschodniej ulicy Poziomkowej, gdzie mieszkańcy mają pozwolenie na budowę 
domów jednorodzinnych. Posiadają oni przyłącz wody, natomiast mają problem z podłączeniem 
kanalizacji. Od spółki Lisia Góra słyszą, że jest to teren GMT, a infrastruktura należy do spółki. 
(Spółka jest w związku trzech właścicieli gmin). Zasugerował zorganizowanie spotkania  
z Burmistrzem Gminy Żabno, Wójtem Lisia Góra, Burmistrzem Dąbrowy Tarnowskiej oraz 
Prezydenta Miasta Tarnowa, aby uregulować ten stan rzeczy, tak aby po wybudowaniu domów 
nie było problemów z ich podłączeniem do kanalizacji. Radny uważa również, że Tarnowskie 
Wodociągi pomogą w rozwiązaniu problemu, ponieważ znają temat od podszewki. 

 

 


